
      Protokoł Nr  IXI/2014 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  6 października  2014 roku 

w sali Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 9
00

 do 11
00

. 

Na 15 radnych obecnych było 12 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: M. Juszczak, A. Słysz i Fr. Ziółkowski. 

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy, Sekretarz Gminy,  Skarbnik Gminy, dyr. GZK.  

Sołtysi:  Czesław Betyna,  Stanisław Mikulski, Danuta Szatkowska-Rzepka. 

Radni powiatowi: nieobecni  

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołów  z poprzednich sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych. 

8. Podjęcie uchwał:    

1)  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Osielsko, 

2) w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Niemcz i Jarużyn, dot.   

zmiany przedsięwzięć środków f-szu sołeckiego, 

3)  w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,  

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osielsko, 

5) w sprawie współdziałania z gminą Dobrcz w zakresie realizacji zadań dot. ochrony p-poż., 

6)   w sprawie wykupu  położonego w Niemczu, 

 7) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny – gruntu położonego w Bożenkowie, 

 8) w sprawie wykupu gruntu w Bożenkowie pod przepompownię ścieków, 

 9) w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Osielsko z dnia 20 grudnia 2013 r, 

 9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

Porządek obrad w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie – za. 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji( 12.08.2014 r. i 4.09.2014 r.): 

Protokoły w drodze głosowania zostały przyjęte jednogłośnie –za. 

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania uchwał 

– stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację. 

Pytania zadali: 

I.Kraszkiewicz- zapytał o Kartę Dużej Rodziny pod kątem podjęcia uchwały umożliwiającej 

wspomaganie tych rodzin poprzez zastosowanie ulgi  np. w podatku od nieruchomości itp. Ile 

zostało wydanych KDR. 

Wójt -  Kart Dużej Rodziny zostało wydanych 150 dla 29 rodzin. Rozważana jest kwestia 

wprowadzenia ulg. 
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L. Wróblewska – w związku z dewastacjami na ul. Centralnej w Osielsku wnioskuje o   

patrole Policyjne zwłaszcza w godzinach popołudniowych i nocnych.  Niszczone są kosze 

uliczne, przystanki, łamane są drzewa. 

Wójt – pojawiło się więcej patroli policyjnych pieszych. 

J. Baumgart – wraz z budową szkoły idą prace równolegle w części mieszkalnej. Wymieniana 

jest instalacja grzewcza. Pracownicy nie przychodzą na umówiony dzień, często zmieniane  

są na terminy, które i tak nie są dotrzymywane. Jak się okazuje pracownicy są przerzucanie na 

inną budowę. Trwa to bardzo długo, a pora roku jest taka, że należałoby już grzać. Podczas 

trwania lekcji słychać jak na górze panowie kują.  

Wójt –  część robót w mieszkaniach wykracza poza zakres uzgodnień np. jeden mieszkaniec 

zażyczył sobie  wykonania instalacji z innego materiału, ale pokrywa z własnych środków, na 

co wyraziłem zgodę. Nie mniej jednak sprawdzę tą sytuację, niedopuszczalnym jest 

przerzucanie pracowników na inną budowę. 

L. Balbuza-Walkowska-  zapytała stan prac na boisku w Niemczu. 

Wójt sprostował swoją pierwotną wypowiedź dot. boiska w Niemczu, która otrzymuje 

brzmienie: Na przebudowę boiska w Niemczu  wpłynęły 3 oferty.   Zadanie zostało wykonane  

i odebrane”.  

B. Leszczyński ul. Bałtycka została zamknięta i nie ma dojazdu do PKO. Ustawione są słupki, 

które ograniczają wjazd z Szosy Gdańskiej. 

Wójt – wg. przepisów ul. Bałtycka nie ma wyjazdu na Szosę Gdańską. Wystąpiłem do 

Generalnej Dyrekcji Dróg o rozważanie usunięcia tych słupków. 

 Składanie interpelacji – nie składano interpelacji.  

Zapytania do radnych powiatowych: nie złożono zapytań. 
 Podjęcie uchwał:   

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Osielsko. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością 

głosów: 

za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr IX/73/2014 

stanowi załącznik do protokołu  

wraz z imiennym wynikiem głosowania 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Niemcz, dot.   zmiany przedsięwzięć środków funduszu 

sołeckiego. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/74/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa   Jarużyn, dot.   zmiany przedsięwzięć środków funduszu 

sołeckiego. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/75/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

W tym miejscu obrad salę obrad opuściła radna M. Wideł. Stan radnych 11. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 
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Skarbnik gminy przedstawiła ostatnie zmiany od czasu posiedzeń komisji. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/76/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osielsko. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta 

jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/77/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie współdziałania z gminą 

Dobrcz w zakresie realizacji zadań dotyczących  ochrony przeciwpożarowej. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/78/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie wykupu  położonego w 

Niemczu. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/79/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny – gruntu położonego w Bożenkowie.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/80/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wykupu gruntu w Bożenkowie 

pod przepompownię ścieków.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/81/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady 

Gminy Osielsko z dnia 20 grudnia 2013 r, w sprawie wykupu gruntu w Osielsku  

z przeznaczeniem pod przepompownię ścieków. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr IX/82/2013 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje-  nie składano interpelacji. 

 Wolne wnioski i zapytania: 

A.Różański – złożył wniosek o zmianę zapisu w statucie sołectwa dot. zmiany czasu  

oczekiwania na drugi termin zebrania z 30 min.  na 10 min. 

- boisko Orlik w Niemczu  nadzorowane jest niedostatecznie. Osoba pilnująca nie wywiązuje 

się, nie ma godzin otwarcia, boisko nie jest zamykane i panuje nieporządek. Zbierają się różne 

grupy. 
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I.Ratuszna – zapytała o etap rozmów z PKS-em w sprawie dodatkowego kursu zwłaszcza  po 

godz. 19-tej. 

Wójt – jak wynika przedstawionej informacji  z PKS-u, w miesiącu październiku jest 

wykonywana analiza, a w listopadzie  mam otrzymać informację. W sprawie boiska Orlik , 

dzisiaj mam spotkanie z dyrektorem GOSIR-u. 

Cz. Betyna-  kiedy stojak na rowery przy ośrodku zdrowia w Maksymilianowie będzie 

ustawiony, 

- czy na ul. Warsztatowej będzie wykonane oświetlenie uliczne. 

Wójt – stojak na rowery zostanie przeniesiony spod urzędu gminy po zagospodarowaniu 

terenu wokół Urzędu - odnowienie centrum miejscowości zgodnie z dokumentacją 

projektową. Ul. Warsztatowa nie jest w całości w naszym władaniu i  w związku z tym 

wystąpiliśmy do kolei. 

K. Cichański – wnioskował o udrożnienie ul. Jana Pawła II od ul. Centralnej do ul. Bałtyckiej, 

co ułatwiłoby przejazd osobom dowożącym dzieci do szkoły czy przedszkola.  

Wójt – grunt ten jest we władaniu prywatnym i trudno zmusić do jakiegokolwiek działania. 

K. Lachowska-  kiedy zostanie wyłożony plan zagospodarowania przestrzennego Osielsko-

Niemcz, 

-   ul. Kościuszki, czy jest uregulowany jest stan prawny i czy będzie wytyczona. 

Wójt –  plan zagospodarowania  będzie wyłożony w przyszłym tygodniu. Przebieg ul. 

Kościuszki, sprawdzany jest stan prawny  w geodezji, ponieważ nie ma spójności na  mapach. 

L. Balbuza-Walkowska –  zapytała etap prac związanych z opracowaniem  miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dot. „wieży” w Niemczu. 

Wójt – prowadzone są  uzgodnienia dot. plan zagospodarowania obrębu ul. Kościuszki w 

Niemczu.  

M. Zielińska – wnioskowała o zwiększenie liczby patroli policyjnych, zwłaszcza w godzinach 

nocnych. 

L. Wróblewska- stwierdziła, że mieszkańcy gminy Osielsko mało są zintegrowani. Zbliża się 

Święto Niepodległości 11 listopada br. należałoby zorganizować okolicznościowa imprezę. 

I.Kraszkiewicz- na zebraniu wiejskim sołectwa Niwy-Wilcze był wniosek o zmianę 

organizacji ruchu na ul. Szczecińskiej.  

Wójt –  aby dokonać zmiany organizacji ruchu musi być komisja ze Starostwa.  Z naszej 

strony jesteśmy gotowi tylko czekamy na komisję ze Starostwa. Jeśli chodzi o organizację 

imprez okolicznościowych to muszę powiedzieć, że w roku ubiegłym z okazji Święta 

Niepodległości był zorganizowany rajd rowerowy - nie było nikogo.   

J. Baumgart- po raz kolejny zwracam uwagę na zmianę organizacji ruchu na ul. Tuberozy w 

Osielsku. W celu sprawniejszego przejazdu pojazdów parkowanie można byłoby  ograniczyć 

do 1 min. – tyle  wystarczy na postój, aby dziecko mogło wysiąść z samochodu. Zaparkowane 

samochody utrudniają przejście uczniowie lub rodzice muszą przechodzić między drzewami 

lub po trawniku.    

 B. Leszczyński – poinformował, że pod koniec października br. planowana jest ostatnia sesja 

tej kadencji rady. Nawiązał do wniosku A. Różańskiego, który jest słuszny. W zmianę 

statutów sołectw, statutu gminy, pod kątem nagrywania obrad sesji  powinni  włączyć się 

również sołtysi.  Przygotować materiał nowej radzie aby szybciej mogła wdrożyć w życie. 

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 


